
1

PROTOKÓŁ  Nr 21/2011 
z posiedzenia 

Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług 
z dnia 11 października  2011r. 

Obecni:

1. Dariusz Kur               -  Przewodniczący Komisji
2. Henryk Wójcik          -  Zastępca Przewodniczącego
3  Aleksandra Świeżak  -  Członek Komisji
4. Danuta Opłotna         -  Członek Komisji
5. Adam Wojtyra           -  Członek  Komisji

Zaproszeni goście:

1. Marek Markowski – kierownik wydziału ID
2. Waldemar Banaszek – Z-ca Burmistrza

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek:

1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
2. Informacja o prowadzonych inwestycjach.
3. Sprawy różne.
4. Ustalenie terminu posiedzenia Komisji.

Proponowany porządek został przyjęty.

Ad 1. 

Protokół nr 20/2011 z posiedzenia komisji, które odbyło się w dniu 
28.09.2011r., został przyjęty. 

Ad 2.
Zaproszony na posiedzenie Komisji Kierownik Wydziału Inwestycji i 
Drogownictwa, Marek Markowski, został poproszony przez Przewodniczącego 
Komisji Rolnictwa Handlu i Usług, Dariusza Kur, o przedstawienie się i o 
omówienie bieżących informacji odnośnie realizowanych inwestycji w Gminie 
Tłuszcz. 
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Pan Marek Markowski poinformował, iż od 21 września br. rozpoczął pracę w 
Urzędzie Miejskim w Tłuszczu, w poprzednio przez okres 6,5 lat pracował w 
Starostwie Powiatowym w Wyszkowie, na stanowisku Naczelnika Wydziału 
Inwestycji Dróg Publicznych przez 4,5 roku.  W chwili obecnej Kierownik 
Wydziału IRG zajmuje się rozbudową szkoły, a dokładniej stworzeniem 
przedszkola w Miąsem. Obecnie trwa odbiór sanepidowski i odbiór prac 
strażackich, lecz jeszcze nie końcowy. Zgłoszona jest do odbioru inwestycja 
dotycząca budowy wodociągu Chrzęsne – Zalesie. Odebrano również elewację i 
wewnętrzne prace w budynku Gimnazjum w Jasienicy, nadal jednak trwają 
wewnętrzne roboty wykończeniowe. Realizowane są również roboty drogowe, 
czyli m.in. odwodnienie drogi powiatowej (ul. 11-go Listopada) w Postoliskach 
na podstawie porozumienia ze Starostwem Powiatowym w Wołominie termin 
realizacji zadania to 30 listopada 2011r. Wykonanie projektu budowlano – 
wykonawczego ulicy Sasanki wraz z odwodnieniem na odcinku od ul. 
Rzemieślniczej  do ul. Wierzbowej w Tłuszczu ta sprawa jest dość 
skomplikowana, gdyż wykonawca nie chce wypełnić warunków umowy. 
Kolejne zadanie to rozbudowa ulicy Kościelnej i ul. Przelotowej w Tłuszczu 
będzie przygotowywana ta inwestycja pod Specustawę drogową, przetarg 
prawdopodobnie zostanie ogłoszony do końca października. Następnie budowa 
chodnika na ul. Nadrzecznej w Tłuszczu, głównie chodzi o dokończenie budowy 
chodnika. Zostały wysłane zapytania ofertowe do wykonawców, przewidywany 
termin zakończenia tego zadania to 15 grudnia br.

Wiceburmistrz Banaszek poinformował, że nastąpiła zmiana kolejności zadania, 
gdyż pierwotnie w pierwszej kolejności miał zostać wykonany projekt i naprawa 
ul. Słonecznej, a następnie budowa chodnika przy ul. Nadrzecznej, a w 
rzeczywistości jest odwrotnie. Spowodowane jest to w głównej mierze faktem 
realizacji dużego projektu UE. Zamiana kolejności realizacji zadań została 
zaaprobowana przez radnych tego okręgu.

Pan Marek Markowski kontynuując poinformował, iż w tym roku zostanie 
również wykonany projekt na przebudowę ulic Kwiatowej, Przyzakładowej, 
Majowej, Różanej, Poprzecznej, Słowackiego. Do końca października 
prawdopodobnie zostanie ogłoszony przetarg na opracowanie dokumentacji 
projektowej. Następnie przebudowa skrzyżowania ul. Starowiejskiej i 
Aksamitnej oraz  wykonanie projektu chodnika na ul. Starowiejskiej w 
Postoliskach. Zostanie ogłoszony przetarg lub zapytanie ofertowe na 
opracowanie tego projektu do końca października tego roku. Została rozpoczęta 
budowa parkingu w Tłuszczu termin realizacji do 30 listopada.
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Radny Wojtyra zwrócił się do kierownika ID o przybliżenie informacji na temat 
przedsięwzięć w jego okręgu wyborczym. Radny wspomniał, iż należałoby 
dokończyć modernizację ulicy od ronda w Kurach do miejscowości Ołdaki, 
gdyż przejezdność na tym odcinku jest bardzo słaba. Zasugerował również, aby 
nawiązano rozmowy z Lasami Państwowymi w związku uregulowaniem 
sytuacji i poprawą przejezdności drogi przebiegającej od Ołdaków w stronę 
Chrzesnego (odcinek około 900m).  Według radnego również wjazd do Szkoły 
w Stryjkach miał zostać przebudowany, lecz na tę chwilę nic nie zostało jeszcze 
zrobione. Radny wspomniał również o potrzebie stworzenia zaplecza socjalnego 
w Szkole w Stryjkach. Pan Wojtyra złożył m.in. wniosek do budżetu na 2012 
rok dotyczący właśnie budowy zaplecza socjalnego i ma nadzieję, iż zostanie on 
pozytywnie rozpatrzony i uwzględniony w budżecie.

Wiceburmistrz Banaszek poinformował, iż trwają rozmowy w tym zakresie z 
wykonawcą. W zamyśle jest wykonanie tego wjazdu z kostki brukowej. 
Dyrektor placówki powinien również wykonać poszerzenie bramy wjazdowej.
Z-ca Burmistrza poinformował również, że Burmistrz Tłuszcza, chciałby 
wspólnie ze wszystkimi radnymi Rady Miejskiej w Tłuszczu przeanalizować i 
zastanowić się nad złożonymi wnioskami do budżetu.

Radny Wojtyra zgłosił również pilną potrzebę naprawy przepustu przy ul. 
Zamkowej, przy wjeździe do lasu w Chrzęsnem.

Radni wraz z Panem Markowskim i Wiceburmistrzem Banaszkiem dyskutowali 
i rozważali kwestie pozytywne i negatywne instalacji progów zwalniających na 
drogach gminnych.

Ad3.
Radni zwrócili się również z pytaniem do Wiceburmistrza jakie są losy 
inwestycji sortowni i kompostowni w Wólce Kozłowskiej.

Wiceburmistrz Banaszek poinformował, że będzie wszczęta procedura, która 
być może doprowadzi do powstania tej właśnie sortowni i kompostowni.

Przewodniczący Komisji Dariusz Kur zasugerował, iż warto byłoby w Wólce 
Kozłowskiej stworzyć dla mieszkańców miejsca, gdzie mogliby spędzać wolny 
czas, np. wiejski dom kultury, plac zabaw itp. Jest działka, którą Gmina 
mogłaby wydzierżawić i umieścić na niej kontener, w którym mógłby być 
urządzony właśnie wiejski dom kultury.
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Radny Wójcik wspomniał, iż mieszkańcy właśnie tego terenu bardzo potrzebują 
i chcieliby mieć wodę z wodociągu w domach. 

Wiceburmistrz Banaszek podkreślił, i ż Gmina jest otwarta na rozmowy z radą 
sołecką, mieszkańcami Wólki Kozłowskiej, aby wysłuchać oczekiwań i  podjąć 
odpowiednie kroki. Jeśli zostaną ogłoszone nabory wniosków, w ramach 
których będzie można wykonać wodociąg, to wymagane dokumenty zostaną 
złożone, aby pozyskać środki na tę inwestycję. 

Radny Wójcik sugeruje, aby każde poczynione ustalenia z radą sołecką oraz z 
mieszkańcami Wólki Kozłowskiej były dokumentowane, gdyż będzie to 
przydatne i niepodważalne. 

Radny Wojtyra dodał, iż może warto byłoby zastanowić się na przygotowaniem 
projektu uchwały intencyjnej odnośnie chęci zawiązania porozumienia z 
mieszkańcami Wólki Kozłowskiej.

Radna Świeżak zapytała Wiceburmistrza Banaszka, czy została już wykonana 
dokumentacja projektowa wodociągu, który ma powstać w okręgu radnej.

Waldemar Banaszek poinformował, że być może wkrótce zostanie wykonana.

Radny Kur Dariusz zwrócił się z zapytaniem do Z-cy Burmistrza, czy zgłoszona 
przez mieszkankę potrzeba przestawienia trzech słupów oświetleniowych w 
Wólce Kozłowskiej ( na łuku) została rozpatrzona i czy coś się w tym kierunku 
dzieje.

Wiceburmistrz Banaszek poinformował, iż mieszkanka powinna na piśmie 
złożyć wniosek w tej sprawie.

Radny Wójcik zapytał, czy Gmina rozważa wymianę lamp oświetleniowych na 
jej terenie.

Z-ca poinformował, że nie, gdyż na dzień dzisiejszy nie stać Gminy Tłuszcz na 
takie przedsięwzięcie, choć zastanawiano się nad tym.

Radny Wójcik poinformował, iż jest w posiadaniu oferty bardzo korzystnej 
dotyczącej energooszczędnych lamp, które nawet w 80%-90% pozwalają na 
mniejsze wykorzystanie energii elektrycznej i żywotność takiej lampy to 12-15 
lat. Lampa ledowa o mocy 30 Watt kosztuje około 700-800zł, natomiast o mocy 
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70 Watt to koszt ponad 800zł. Według zarządzenia unijnego na zmianę lamp jest 
okres 3 lat. Ofertę, którą przybliżył radny Wójcik posiada również Burmistrz.
Radny sugeruje, aby instalowane nowe lampy były już energooszczędne, 
ledowe.

Komisja Rolnictwa, Handlu i Usług zapoznała się z wnioskiem mieszkańców 
Chrzęsnego dotyczącego podjęcia działań w celu dokończenia budowy ulicy 
Zasobnej w Chrzęsnem. 

Ad4.
Termin kolejnego spotkania komisja ustaliła na dzień 26.10.2011r., godz. 9.00.

Na tym protokół zakończono.

                                                                    Przewodniczący Komisji 

                                                                             Dariusz Kur 

Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy
Data utworzenia dokumentu: 14.09.2011r

 

  

   


